
Zápis
z členské schůze Klubu chovatelů tipplerů ze dne 17.5.2025 v Hradci Králové

přítomno 12 členů, 3 členi omluveni, 1 host, dle prezenční listiny.

Program schůze:
1) přivítání členů, přečtení programu a jeho schválení členy, zahájení schůze (předseda F.Otta)
2) kontrola usnesení z minulé členské schůze – plnění úkolů předsednictva (předseda F.Otta)
3) kontrola účetnictví (revizor V.Gaudl) – bude potřeba vybrat příspěvek?
4) hlasování o případném členském příspěvku a jeho výši
5) slova členů předsednictva a revizora

--- přestávka ---

6) diskuse
7) usnesení členské schůze a jeho schválení členskou schůzí

Ad 1) Frank Otta přivítal členy, sdělil důvod nepřítomnosti omluvených a předal jejich pozdravy přítomným. 
Poté zahájil schůzi a přečetl její program, který byl všemi přítomnými členy jednohlasně schválen. Z důvodu 
omluvené nepřítomnosti revizora požádal předseda o dobrovolníka ke kontrole pokladní knihy. Přihlásil se 
Tomáš Eder.

Ad 2) Frank Otta oznámil, že všechny body usnesení z minulé členské schůze byly splněny. Kroužky na rok 
2025 byly objednány, distribuovány a seznam umístěn na web. Rozpis letové sezóny byl připraven a též umístěn
na web.

Ad 3) Tomáš Eder po kontrole účetnictví konstatoval,že konečný stav uvedený v účetní knize neodpovídá stavu 
hotovosti v pokladně. Roman Čermák vysvětlil, že knihu tiskl doma s předstihem a pak ráno cestou na schůzi 
ještě z pokladny použil hotovost na nákup občerstvení. Částka dnes vydaná za občerstvení bude do pokladní 
knihy zanesena dodatečně a na podzimní schůzi bude stav v knize souhlasit se stavem hotovosti v pokladně. 
Členové tuto situaci pochopili a nikdo nevnesl námitku.

Ad 4) Roman Čermák a Frank Otta se shodli na tom, že v pokladně je obnos dostatečně vysoký k podzimnímu 
zakoupení diplomů, pohárů i občerstvení a členský příspěvek není nutno na této schůzi vybírat.  Hlasování o 
jeho výši z tohoto důvodu tudíž odpadlo.

Ad 5)  Roman Čermák přítomné taktéž přivítal a apeloval na členy, aby se pokud možno zúčastňovali soutěží a 
popřál jim štěstí v závodech i v chovu.

Frank Otta oznámil členům nepříjemnost, kterou zažil slovenský klub KCHLaT počátkem roku po 
náhlém úmrtí jejich správce webových stránek. Zemřel před termínem, kdy se mělo zaplatit za doménu, jeho PC
byl zaheslovaný a poskytovatel hostingu stránek jim odmítl předat obsah z důvodu nezaplacené domény. Nutno 
též říci, že stálo dost námahy poskytovatele hostingu vůbec dohledat. Pavel Fendrich doplnil, že ke včerejšímu 
dni se mu stránky KCHLaT stále nenačítaly. Abychom v našem klubu podobnému problému předešli, Frank 
Otta v nejbližší možné době zajistí, aby obsah našich stránek byl zálohován na predsednictvo@centrum.cz. 
Taktéž prohlásil, že obdobný problém s odmítnutím vydání zálohy stránek a zaplacení domény u našeho 
poskytovatele web hostingu neočekává. Zde dodává, že hosting a doménu je třeba zaplatit v lednu každého 
roku. Kontakt na web hosting je na www.mmsw.cz

Dále předseda řešil problémy s Českou poštou, která uzavřela mnoho svých poboček a na jejíž služby 
dnes již nelze spolehnout. V našem případě se to hlavně týká data poštovního razítka na obálce zasílaných 
Letových formulářů. Pozdní razítko (i když třeba pošta v pondělí v dané lokalitě schránku nevybírá) je jedno z 
důležitých kritérií při schvalování výsledků. Pozdní razítko = automatická diskvalifikace. Této je možné se 
vyvarovat tím, že se LF ofotí či naskénuje a ještě před pondělním datem se elektronicky zašle mailem na 
predsednictvo@centrum.cz. Tím se zamezí některým zbytečným diskvalifikacím. Papírová forma LF však musí 
být doručena též, i když třeba se zpožděním.



Předseda též doporučil osvěžit si před započetím soutěžní sezóny Letový řád a Dohodu KCHT. 
Obzvláště rozhodčí musí Letový řád znát. Co se týče Dohody (Stanovy), připomněl, že aby se člen mohl stát 
členem předsednictva, musí být po 3 roky aktivní v soutěžích a/nebo jako rozhodčí. Požádal členy, aby 
předsednictvu oznamovali změny v telefonním čísle nebo v mailové adrese.

Ad 6)  V diskuzi zazněla obvyklá témata: dravci, chov, zdravotní stav chovu, krmení, apod. Členové se podělili 
o své zkušenosti. Antonín Novák oznámil, že kvůli závažným zdravotním potížím musí bohužel na doporučení 
lékařů svůj chov (i členství v KCHT) zrušit. Bude-li možno, rád přijede na schůzi jako host.

Probírala se i celková situace v ČSCH. Co se týče holubů, nelze majitele zalétlého holuba s kroužkem 
ČSCH snadno dohledat. Rozdělovník přidělovaných nánožních kroužků ať již na úrovni krajských, okresních a 
oblastních organizací, nebo ZO nám není k dispozici. Chudák zalétlý holub.

Dodatečná informace: V případě Českomoravského svazu chovatelů poštovních holubů po dvou 
kliknutích na jejich stránkách (v adresáři) lze dohledat předčíslí ZO a kontakt na osobu, která má informaci o 
číslech přidělených kroužků jednotlivcům. Nehledě na to, že mají na stránkách k dispozici funkci „nahlášení 
holuba“ a „zalétlí holubi“. Opět po dvou kliknutích.

Ad 7) Členská schůze dala předsednictvu za úkol průběžně schvalovat LF, výsledky umísťovat na web, uzavřít
soutěžní sezónu a obstarat diplomy a poháry. Toto usnesení bylo přijato jednohlasně všemi přítomnými členy.

Předseda schůzi ukončil s přáním ať se všem daří a s tím, že kdo chce ještě chvíli posedět, je vítán.

Zapsal: Frank Otta Kontroloval: Roman Čermák


